
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

 

Deň a čas konania: 26. 10. 2023, 17:00 hod. 

 

Miesto konania:  prezenčne, priestory školy 

  

Prítomní:  

členovia Rady školy: Kamil Zeman (ďalej tiež „p. Zeman“) 

Alžbeta Morbacherová (ďalej tiež „p. Morbacherová“) 

                                           Martin Grondžák  (ďalej tiež „p. Grondžák “) 

Martin Gabaj (ďalej tiež „p. Gabaj“) 

Anton Šmotlák (ďalej tiež „p. Šmotlák) 

    Ján Fabišík (ďalej tiež „p. Fabišík) 

Vanda Prikler (ďalej tiež „p. Prikler“) 

Lucia Bundová (ďalej tiež „p. Bundová“) 

Iliana Medviďova (ďalej tiež „p. Medviďova“) 

Zuzana Koyšová (ďalej tiež „p. Koyšová“) 

                                           (v ďalšom texte spolu tiež „prítomní členovia RŠ“) 

prizvaní:                            

                        Pavol Bernáth (ďalej tiež „p. Bernáth“) 

    Helena Kačurová (ďalej tiež „p. Kačurová“) 

    (v ďalšom texte spolu tiež „prítomní“) 

 

Program: 

  

1. Otvorenie 
 

2. Prezentácia, voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

 

3. Informácia o stave úloh/uznesení z predchádzajúcich zasadnutí Rady školy 

 

4. Prerokovanie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za školský rok 2022/2023 

 

5. Prerokovanie Školského poriadku 

 

6. Priebežná informácia vedenia školy o pedagogicko-organizačnom 

a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu – 

všeobecné zhodnotenie za mesiac 05/2023 až 09/2023 

 

7. Rôzne 

 

8. Záver 

 



 

K bodu 1. programu: 

Zasadnutie rady školy (ďalej tiež „zasadnutie“) otvoril predseda Rady školy (ďalej tiež 

„RŠ“) p. Zeman a konštatoval, že termín a program zasadnutia bol oznámený 

prítomným a všetci prítomní vyjadrujú súhlas s termínom, programom, miestom 

konania zasadania a formou oznámenia a prehlasujú, že zasadanie je 

uznášaniaschopné. 

 

K bodu 2. programu: 

P. Zeman predniesol návrh na voľbu zapisovateľa a na voľbu overovateľa zápisnice. 

Za zapisovateľa navrhol zvoliť p. Koyšovú a za overovateľa zápisnice navrhol zvoliť p. 

Fabišíka. Následne prítomní pristúpili k hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

ZA Kamil Zeman, Alžbeta Morbacherová, Anton Šmotlák, Iliana Medviďová, 

Martin Grondžák, Martin Gabaj, Ján Fabišík, Zuzana Koyšová, Vanda 

Prikler, Lucia Bundová 

PROTI nikto 

ZDRŽAL SA nikto 

 

Zasadanie kvalifikovanou väčšinou hlasov prijalo: 

 

Uznesenie č. 1 

Prítomní na zasadnutí zvolili za zapisovateľa p. Zuzanu Koyšovú a za 

overovateľa zápisnice p. Jána Fabišíka. 

 

K bodu 3. programu: 

 

Rada školy berie na vedomie priebežné plnenie úloh a uznesení z ostatnej Rady. 

Všetky úlohy/uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí Rady školy boli splnené. 

 

K bodu 4. programu: 

P. Zeman vyzval prítomných k pripomienkovaniu Správy o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/2023. Nikto z prítomných 

nemal k Správe pripomienky. Na Rade školy bola Správa prerokovaná.  Rada školy 

berie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za 

školský rok 2022/2023 na vedomie. 

Zasadanie kvalifikovanou väčšinou hlasov prijalo: 

  

Uznesenie č. 2 



Prítomní na zasadnutí Rady školy berú na vedomie Správu o výchovno-

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/2023. 

 

K bodu 5. programu: 

Aktualizovaný Školský poriadok po prerokovaní Pedagogickou radou dňa 31.08.2023 

bol prerokovaný Radou školy. 

 

Zasadanie kvalifikovanou väčšinou hlasov prijalo: 

 

Uznesenie č. 3 

Prítomní na zasadnutí Rady školy berú na vedomie aktualizovaný Školský 

poriadok. 

 

K bodu 6. programu: 

P. Bernáth, riaditeľ školy, poskytol nasledujúce informácie: 

- boli zakúpené skrinky na odloženie mobilného telefónu pre žiakov II. stupňa, 

tieto budú osadené po ukončení rekonštrukcie školy, 

- pokračuje rekonštrukcia školy, musia sa odstrániť škody vzniknuté počas 

rekonštrukcie – rozbité okná, atď., 

- v telocvičnom trakte, v kabinete p. Murínovej, je treba vymeniť kompletné 

sociálne zariadenie poškodené rekonštrukciou,  

- MČ Karlova Ves dala prísľub, že vymení podlahovú krytinu na chodbách v škole 

a zároveň vymaľuje tieto priestory, 

- boli kúpené nástenky na chodbu na 1. poschodí, 

- došlo k výmene počítačov v počítačovej učebni pre II. stupeň, 

- pripravujeme verejné obstarávanie na nákup potravín v školskej jedálni, 

- v škole pracuje školský podporný tím, 

- od septembra pokračuje projekt Pomáhajúce profesie 3 - 5 asistentov učiteľa, 1 

školský špeciálny pedagóg a 1 školský psychológ, 

- prebehla kontrola z RÚVZ (hygiena), ktorá bola zameraná na kvalitu potravín 

v školskej jedálni - boli odobraté vzorky, kontrola nenašla žiadne nedostatky,  

- v školskej jedálni nie sú zatiaľ obsadené 2 pracovné pozície, 

- bude sa konať revízia elektro zariadení, 

- revízia hydrantov a hasiacich prístrojov bola vykonaná, neboli zistené žiadne 

nedostatky, 

- 23.10.2023 začalo plávanie pre žiakov školy v bazéne. 

 

K bodu 7. programu: 

 

- p. Zeman sa pýtal, aký je stav záväzkov školy po lehote splatnosti. P. riaditeľ 

odpovedal, že škola nemá záväzky po lehote splatnosti. 



- p. Zeman sa pýtal, či sa bude nejakým spôsobom riešiť zakrytie 

vzduchotechniky. P. riaditeľ odpovedal, že vzduchotechnika sa momentálne 

zakrývať nebude (čaká sa na kolaudáciu). 

- p. Šmotlák sa pýtal, aká je koexistencia detí a vzduchotechniky, čo sa týka 

vizuálnej stránky. P. riaditeľ odpovedal, že dobudúcna je nutné myslieť na 

estetickú stránku týchto priestorov v škole, kde sa pohybujú deti. 

- p. Zeman sa pýtal či na chodbách v hornej časti dverí sú protipožiarne uzávery. 

P. riaditeľ odpovedal, že podľa informácií z MČ Karlova Ves by mali byť. 

- p. Grondžák sa pýtal, či termín ukončenia rekonštrukcie školy, 31.10.2023, je 

reálny. P. Medviďová mu odpovedala, že 30.10.2023 sa bude skúšať 

vzduchotechnika. P. riaditeľ povedal, že majú prísť skúšať jednotlivé vetvy. 

Každá strojovňa vzduchotechniky v škole musí byť vetrateľná. 

- p. Grondžák sa pýtal, dokedy bude v okolí školy stavebný neporiadok. P. riaditeľ 

odpovedal, že zhotoviteľ ho priebežne odnáša. Odpratali oplotenie, dorábajú sa 

átriá – vysádzajú sa v nich rastliny. Škola nemá vedomosť o termíne konečnej 

úpravy okolia školy. 

- p. Zeman sa pýtal, kto bude poverený údržbou systému. P. riaditeľ odpovedal, 

že vypracovaním prevádzkového poriadku je poverená osoba MČ Karlova Ves.  

- p. Grondžák sa pýtal, ako funguje spolunažívanie s Karloveským športovým 

klubom. P. riaditeľ odpovedal, že nie sú žiadne problémy. 

- p. Grondžák sa pýtal, či je obsadená telocvičňa. P. riaditeľ odpovedal, že áno, 

telocvične sú stále v prevádzke. Využívajú ju aj žiaci vedľajšej školy a žiaci 

našej školy nielen na TŠV, ale aj na krúžkovú činnosť. 

- p. Zeman sa pýtal, koľko je krúžkov na škole. P. riaditeľ odpovedal, že okolo 30. 

- p. Grondžák sa pýtal, aké sú informácie o stave rekonštrukcie kuchyne. P. 

riaditeľ odpovedal, že nemá vedomosti o termíne rekonštrukcie kuchyne. 

Vymenili sa ďalšie 2 zariadenia, kotol a výdajný pult kvôli ich havarijnému stavu. 

P. Medviďová odpovedala, že sa musí doriešiť trafostanica s elektrárňami. 

- p. Bundová sa pýtala, čo je potrebné riešiť ako prvé, p. riaditeľ odpovedal, že 

kuchyňu. 

- p. Zeman sa pýtal, či stále funguje klubovňa pre žiakov II. stupňa. P. riaditeľ 

odpovedal, že áno. P. Fabišík povedal, že funguje počas celého týždňa a je 

stále využívaná. 

- p. Gabaj sa pýtal, ako je nastavený časový harmonogram rekonštrukcie 

kuchyne. P. riaditeľ odpovedal, že nemá vedomosť o časovom harmonograme 

rekonštrukcie kuchyne.  

 

Uznesenie č. 4 

 

Prítomní na zasadnutí poverili p. Zemana kontaktovať MČ Karlova Ves, ako bude 

prebiehať rekonštrukcia školskej kuchyne s ohľadom na časový rámec 



a finančný rámec, s prihliadnutím aj na možnosť využitia iných zdrojov 

financovania ako je rozpočet MČ. 

 

K bodu 8. programu: 

Predseda RŠ p. Zeman konštatoval, že program zasadnutia  je vyčerpaný, poďakoval 

zúčastneným členom. Osobitne poďakoval p. riaditeľovi za jeho prácu a ukončil 

zasadnutie Rady školy.  

Túto zápisnicu spísala Zuzana Koyšová po ukončení zasadnutia z poznámok, ktoré si 

počas zasadnutia zaznamenala. 

 

 

     

 V Bratislave, 27.10.2023     V Bratislave, 27.10.2023 

 

 

_________________________        __________________________ 

          Zuzana Koyšová                    Ján Fabišík 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


